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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 20. april 2021 kl. 16.45– 
19.00 i GREX på FI. 
 
Tilstede:  
Mette Bache, Tore Dyrberg Jessen, Nina Schøller Larsen, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, 
Jesper Kongsted, Sofus Ørum Lammert 9.B, Jens Christian Neuschaeffer, Bjarne Benda, Kristian Svinth 
Sørensen, Anja Johansen, Michael Vork og Helle Spanggaard. 
 
Fraværende:  
Sabrina Eifler, Ida Baunsgaard 9.C, Anja Camilla Jensen 
 
 
 
Sekretær: Helle Spanggaard 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af marts 
     mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: 
  Referatet blev taget til efterretning. 
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
03. Status fra 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
 
Formandskab 
 
 
Elevråd 
 

  
Hvad er status på skolen nu ift. Corona v. Kristian 
 
 
Dialogmødet rykket til Maj. 
 
 
 

 
 

 
Noter/referat: 
Ledelse: 
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- Coronarestriktioner byder fortsat på mange forandringer i skolen. Opmærksomhed på lokale tilpasninger ift. de 
muligheder, skolerne har. Ingen smittetilfælde på skolen siden påske. Nu lov omkring ’omlagt undervisning’ er lige 
kommet og gennemgår nu kommunal behandling.  

- Der kommet nationale midler til ’fagligt løft og indsatser for at fremme trivsel på 9. klasse’. Der er endvidere 
kommet en mindre pulje til klub og elevråd. Der planlægges ekstra undervisning samt trivselsfremmende dage. 

- 9. klasserne har skriftlige prøver i dansk og matematik i de første tre skoledage i maj og i juni skal de til mundtlige 
prøver i dansk og engelsk.  

- Stine Sille Hviid er ansat som ny souschef pr. 1. maj. Sille kommer fra Stengårdsskolen. 
- Skolen har fået pode sted på Filippavej for både elever fra 12 år og op samt personale – det går fint. 
- Der er kommet nye retningslinjer i klubben. Ændringer: alle årgange pånær 9. får så meget klubtid som muligt. Pr. 

1. maj bliver klasserne blandet årgangsvis (og det må vi gerne) – men er her kun i de uger, hvor de møder fysisk i 
skole. Aftenklubtilbud for 6. – 8. årgang en dag om ugen. Hver årgang har et indendørs samt et udendørs område. 
Mange spændende aktiviteter ude og inde under forberedelse nu. 

- Ros fra bestyrelsen til skolen for sikker drift i en vanskelig tid. Eleverne ved, hvad de skal. 
- I denne tid gøres der klar til at modtage de kommende 1. maj børn. Børn og forældre må ikke komme til fysiske 

møder, men der laves små skolegårdsmøder - og der er lavet en film om SFO. Der er lavet et fast ugeskema til de 
nye børn. Skolebestyrelsen spurgte til erfaringerne med udskudt klassedannelse. Dette fastholdes i fremtiden. 
 
 

Formandskab: 
- Dialogmøde afholdes i maj.  

 
Elevråd: 

- Elevrådet har ikke haft møde siden sidst. 
 
 
 
04. Projektgrupper 

   

 
Arbejde i NE-gruppen:  

- Tagtomat har påbegyndt leverancer til nogle af de bestilte ting til Væksthusområdet: plantekasser mv. 
- Næste år er det 5. årgang, der har Væksthuset som fagligt område. (4. årgang har ’haver til maver’) 

 
Arbejde i FI-gruppen: gruppen holder møde forud for næste skolebestyrelsesmøde 18. maj. 
 
 
05. Dialogmøde   Formandskabet 
Indhold og reklame 
Forslag: Digital Dannelse, trivsel i en Corona-tid. 
Det bør prioriteres at afholde dialogmødet, og det kan gøres på Teams.  
Vigtigt senere at få en forældreopsamling ift. evaluering af Corona. 
Dialogmøde den 15. juni (afvikles digitalt hvis muligt) – indkaldes i Teams kl. 16.30 – 17.30. 

1. formandens beretning 
2. status på digital dannelse 
3. skolebestyrelsens arbejdsområder 
4. annoncering af erfaringsopsamling ift. Corona - et møde, der afvikles efter sommerferien. 

 
Efter dialogmødet afholdes skolebestyrelsesmøde. 
 
06. KLUB Huset  Debat og rammesætning Bjarne Benda 
 
Klubleder Bjarne Benda orienterede:  
Økonomisk status: I 2020 gik klubben ud med et underskud på kr. 30.000. 
Medlemmer: der er mistet 40 medlemmer fra 6. – 9. årgange i Corona perioden.  
Corona: en skole på hver etage  
Fysiske rammer: der er indrettet et nyt lokale i kælderen 
Det går overordnet set godt 
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07. Rekruttering 
 

 Status Ledelsen 

Noter/referat:  
Skolens ledelse fortalte om personaleudskiftning inden for de sidste tre år. Det har ikke været omfattende – og er lidt ift. 
andre kommuner blev der fortalt. Mange af flytningerne har handlet om ny bopæl eller karriere. Nogle få har handlet om 
noget tjenstligt. 
Men der har været klasser, der har været særligt ramt. Her gør ledelsen alt de kan for at påsætte stabile kræfter. I disse 
klasser gives der udtryk for god dialog fra kontaktforældrene. 
 
 
08. Eventuelt 
 

 
 

 
 

 
 

 
Der er dialogmøde med politisk udvalg på teams onsdag i næste uge omkring specialundervisningsanalyse, Vision 2030 
samt Corona.  
Formanden efterlyser udvalgets svar ift. svømmeundervisning. 
 
 

 


